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ZAPISNIK

sa 159. sjednice Vijeca Hrvatske komore medicinskih sestara (u daljnjem tekstu: Komora)
odrZane 20. prosinca2024. godine s podetkom u 10.00 sati u prostorijama Hrvatske komore
medicinskih sestara, Maksimirska I7712, Zagreb, sa slijedeiim

Dnevnim redom:

1. Usvajanje zapisnika sa 158. sjednice Vijeda HKMS,
2. Ponude za Osiguranje od odgovornosti i pravne zaitite, osiguranja od nezgode te

pravna zaitrta u radnom pravu,
3. ProduZenje orodenja novdanih sredstava temljem odluke Skup5tine HKMS,
4. Odluka o mijenjanju i nadopuni rashoda financijskogplanaza2024. godinu,
5, Godi5nji Plan redovitih strudnih nadzoru 2a2025. godinu, prijedlog Povjerenstva za

strudni nadzor,
6. Odluka o visini pauSalnog predujma za provodenje postupka ped Sudom HKMS za

2025. godinu,

7. Razno.

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Nazodno je 18 dlanova Vijeia HKMS.

Ad 1) Usvajanje zapisnika sa 158. sjednice Vijeda HKMS
Zapisnik sa 158. sjednice Vijeia HKMS jednoglasno je usvojen.

Ad 2) Ponude za Osiguranje od odgovornosti i pravne za5tite, osiguranja od nezgode te
pravna zaltita u radnom pravu
Predstavnik zastupnika za osiguranje predstavio je dlanovima Vije6a ponude za osiguranja od
odgovornosti i pravne zaitite, osiguranja od nezgode te pravnu zaStitu u radnom pravu.
PredlaLe se da se prihvate ponude kude Arag zapravnu zaStitu u radnom pravu, Allianz od
nezgode i Generali za osiguranje od odgovornosti i pravne za5tite.
Prijedog je jednoglasno usvojen

Ad 3) ProduZenje oroienja novianih sredstava temljem odluke Skup5tine HKMS
Voditeljica radunovodstvaiznijelaje ponude za orodenje koje su zaprimljene od 5 banaka.
PredlaZe se da se prihvati najpovoljnija ponuda Erste banke. Prijedlog je jednoglasno usvojen.



Ad 4) Odluka o mijenjanju i nadopuni rashoda financijskog plana 2a2024. godinu
Voditeljica radunovodstva pojasnila je prijedlog Odluke kojeg su dlanovi Vije6a zaprimili.
Prijedlog Odluke o mijenjanju i nadopuni rashoda financijskog plana za 2024. godinu
jednoglasno je usvojen.

Ad 5) Godi5nji Plan redovitih struinih nadzora za 2025. godinu, prijedlog Povjerenstva
za struini nadzor
Godi5nji Plan redovitih strudnihnadzoraza2025. godinu jednoglasno je usvojen.

Ad 6) Odluka o visini pau5alnog predujma za provotlenje postupka ped Sudom HKMS za

2025. godinu
Odluka o visini pauSalnog predujma za provodenje postupka ped Sudom HKMS za 2025.
godinu jednoglasno je usvojena.

Ad 7) Razno
Predsjednik Komore rekao je da HKMS nrje sudjelovala u modularnom programu
o sposoblj avanj a nj egovatelj a.

Clan Vijeia iz Sisadko-moslavadke Zupanije rekao je kako se na Vijedu ne treba raspravljati o

njegovateljima, budu6i da Komora ne regulirato zanimanje niti njihove kompetencije.

Sjednicaje zavr5ila s radom u 1 1.15 sati.

Ivica i evii, bacc.med.techn.
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